
Město Český Brod
Zastupitelstvo města
náměstí Husovo 70 | 282 01 | Český Brod

Zápis

14. zasedání zastupitelstva města konané dne 3. 2. 2025

Přítomni: Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. Milan Majer, Václav Hájek, Ing. Lucie Hovorková, Ing. 
Jaroslav Kokeš, Pavel Kvasnička, PhDr. Vladimír Jakub Mrvík, PhD., Ing. Evžen Pospíšil, 
Martin Sahula DiS., Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Filip Ulík, Ing. Jan Přikryl, Tomáš 
Charvát, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jakub Nekolný, Mgr. Hana Bohatová, Mgr. Jiří Slavík, Bc. Petr 
Smejkal, Ing. Martin Janků, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Ing. Jiří Pospíchal

Omluveni:

Přítomni přizvaní: Mgr. Jiří Paulů - tajemník MěU, vedoucí odborů 

Předsedající: Mgr. Tomáš Klinecký 

Zapsala: Petronela Matějková

Příloha zápisu: Usnesení zastupitelstva města č. 3 15/2025-Z -  329/2025-Z 

Volební komise:

Návrhová komise: Ing. Jiří Pospíchal, Ing. Filip Ulík 

Ověřovatelé zápisu: Pavel Kvasnička, Václav Hájek

Pan starosta Mgr. Klinecký zahájil (18:03 hod.) 14. zasedání ZM, přivítal členy ZM a 
konstatoval, že je přítomno všech 21 členů zastupitelstva, zasedání je  usnášeníschopné.

Mgr. Klinecký přivítal všechny přítomné na dnešním zasedání. Upozornil zastupitele na 
hlasovací lístky, které jim byly rozdány na stůl, tak jako na předchozích jednáních, a požádal je 
o zaznamenávání svého hlasování, vždy do řádku, který bude před hlasováním nahlášen.
Dále upozornil přítomné, že dnešní jednání je vysíláno on-line a přítomné požádal, aby se v 
souladu se zákonem GDPR vyvarovali jmenování třetích osob, nepřítomných na dnešním 
jednání.

Mgr. Klinecký následně seznámil přítomné s programem dnešního jednání, na kterém je 18 
bodů a informací, stím , že poslední bod „Informace k projektům na vybudování zázemí 
dětských skupin“ byl doplněn na poslední chvíli, jelikož se jedná se o aktuální informace o 
stavu projektů budování dětských skupin. Otevřel diskuzi k programu.
Nikdo z přítomných zastupitelů připomínky k doplněnému programu neměl.

Pan starosta nechal hlasovat navrženém programu dnešního zasedání.
Schváleno: Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0

Mgr. Klinecký dal návrh na členy návrhové komise ve složení: Ing. Ulík a Ing. Pospíchal. 
Schváleno: Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0
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Dále byli ověřovateli dnešního zápisu navrženi: P. Kvasnička a V. Hájek.
Schváleno: Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0

Mgr. Klinecký se poté dotázal, zda byl ověřen zápis ze 13. ZM (ověřovatelé Ing. Nekolný a Bc. 
Smejkal zápis ověřili a podepsali).
Poté se ještě dotázal směrem k ostatním zastupitelům, zda mají připomínky k zápisu z 
minulého jednání.
Nikdo připomínky neměl.

Zapisovatelkou dnešního zápisu byla určena: Petronela Matějková.

Poté pan starosta přistoupil k projednávání navrženého programu.

Program 14. zasedání zastupitelstva města

1. Pravidla čerpání sociálního fondu
2. Schválení střednědobého rozpočtového výhledu 2026 - 2028
3. Schválení rozpočtu města Český Brod na rok 2025
4. Předpokládaná alokace finančních prostředků pro Program 1 a 3 z Fondu sportu, kultury 
a volného času na rok 2025
5. Program podpory aktivit v sociální oblasti
6. Komunitní plán rozvoje sociálních a návazných služeb pro správní obvod ORP Český 
Brod na období 2025 - 2027
7. Souhlas s přijetím dotace z Operačního programu Jan Amos Komenský na realizaci 
projektu „Vzkvétání škol Českobrodská 11“
8. Souhlas s realizací projektu „Českobrodsko společně 111“
9. Veřejnoprávní smlouva o zajišťování výkonu úkolů obecní policie mezi městem Český 
Brod a obcí Vrátkov
10. Veřejnoprávní smlouva o zajišťování výkonu úkolů obecní policie mezi městem Český 
Brod a obcí Klučov
11. Veřejnoprávní smlouva o zajišťování výkonu úkolů obecní policie mezi městem Český 
Brod a obcí Přistoupím
12. Souhlas s realizací akce "Výstavba nasvětleného přechodu pro chodce s ostrůvkem v 
ulici Zborovská, v blízkosti ulice Kounická"
13. Změna softwaru pro parkovací systém města Český Brod
14. Souhlas s rozvojem Městského kamerového dohlížecího systému
15. Souhlas s realizací investiční akce "Český Brod, ul. Masarykova -  rekonstrukce 
chodníku a veřejného osvětlení a zeleně"
16. Zápis zjednání KV ze dne 13.1.2025
17. Zápis zjednání FV ze dne 27.1.2025
18. Informace k projektům na vybudování zázemí dětských skupin

1. Pravidla čerpání sociálního fondu

1) Informace o materiálu pro ZM
Město Český Brod zřídilo sociální fond v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb. o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, a dále dle zákona č. 128/2000 Sb.
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o obcích, ve znění pozdějších předpisů. Příspěvky ze sociálního fondu jsou používány k péči o 
zaměstnance města Český Brod v pracovním poměru, o uvolněné členy zastupitelstva města a 
neuvolněného místostarostu. Čerpání ze sociálního fondu se řídí pravidly, které schvaluje 
zastupitelstvo města. Zastupitelstvo města na svém jednání dne 9. 12. 2024 schválilo 
aktualizovaná pravidla čerpání sociálního fondu pro rok 2025 (navýšení příspěvku na 
dovolenou, příspěvku na akce pro zaměstnance a úpravy věrnostního 
příspěvku) https://iednani.cesbrod.cz/usn/bodv/489/489.
Nyní je zastupitelstvu města předložen návrh na navýšení příspěvku na stravování ze 110 Kč na 
120 Kč, tj. navýšení o 10 Kč (kryto z rozpočtu města). Výše tohoto příspěvku je stanovována v 
závislosti na výši stravného dle vyhlášky o změně sazby základní náhrady za používání 
silničních motorových vozidel a stravného a o stanovení průměrné ceny pohonných hmot pro 
účely poskytování cestovních náhrad. Pro rok 2025 byla tato vyhláška přijata dne 19. 12. 2024. 
Navýšení příspěvku na stavování by bylo od 1. 3. 2025.
Rada města na svém jednání dne 15.1. 2025 doporučila navržené úpravy schválit.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
Doporučujeme schválit
3) Dopady řešení na rozpočet města
Navýšení rozpočtu města cca 200 000 Kč (zohledněno v návrhu rozpočtu na rok 2025)
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 
Nerelevantní

Mgr. Klinecký -  požádám o úvodní slovo pana tajemníka.
Mgr. Jiří Paulů -  na změny v sociálním fondu jsme upozorňovali již na minulém zastupitelstvu.
V sociálním fondu došlo k navýšení příspěvku na stravování pro zaměstnance (ze 110 Kč na 
120 Kč -  hrazeno z rozpočtu města). Čeká se vždy na vyhlášku, jakou částku na stravné lze 
poskytnout, aniž by tato částka musela být daněna.
Mgr. Klinecký -  otevírám diskuzi k tomuto bodu.
Ing. Nekolný -  navýšení stravného podporuji, do budoucna bych navrhnul zvážit také navýšení 
jiných benefitů pro zaměstnance, vzhledem k tomu, kolik jim reálně vzala inflace.
Mgr. Paulů -  km alé úpravě došlo již v prosinci, kdy byl navýšen příspěvek na dovolenou a 
teambuilding na tento rok. Každopádně děkuji za návrh, něco připravím.
Mgr. Klinecký -  nikoho dalšího se do diskuze hlásit nevidím, diskuzi končím a nechám 
hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Schváleno 21/0/0
Pro: 21 (Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Milan Majer, PhDr. 
Vladimír Jakub Mrvík, Ph.D., Pavel Kvasnička, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula, DiS., Mgr. 
Jiří Slavík, Ing. Filip Ulík, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jaroslav Kokeš, Mgr. Hana Bohatová, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jakub Nekolný, Ing. Lucie Hovorková, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Tomáš 
Charvát, Ing. Jan Přikryl, Václav Hájek, Bc. Petr Smejkal, Ing. Jiří Pospíchal)
Proti: 0 
Zdržel se: 0
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Usnesení č. 0315/2025-Z 
Zastupitelstvo města

schvaluje
Pravidla čerpání sociálního fondu s účinností od 1. 3. 2025 dle přílohy patřící k usnesení.

2. Schválení střednědobého rozpočtového výhledu 2026 - 2028

1) Informace o materiálu pro ZM
Na základě dostupných informací a v souladu s platnými právními předpisy je předložen návrh 
na schválení střednědobého rozpočtového výhledu pro město Český Brod na rok 2026 - 2028.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
3) Dopady řešení na rozpočet města
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

Mgr. Klinecký -  slovo předávám paní vedoucí finančního odboru.
Ing. Jedličková -  jedná se o každoročně schvalovanou záležitost, kterou každý rok upravujeme. 
Střednědobý rozpočtový výhled vychází ze skutečnosti a jeho vypracování je povinné ze 
zákona, jak pro město, tak pro příspěvkové organizace města. Součástí výhledu jsou 
předpokládané příjmy bez účelových dotací, dále předpokládané provozní výdaje včetně 
příspěvků na provoz příspěvkových organizací. Veškeré investiční výdaje jsou uvedeny ve výši 
předpokládaného limitu zvláštních prostředků. Jako každý rok, i letos je rozpočtový výhled 
navržen jako přebytkový. Jedná se o hrubé nastínění vývoje.
Mgr. Klinecký -  slovo má ještě pan předseda finančního výboru.
Ing. Ulík -  finanční výbor střednědobý výhled projednal a doporučuje jej schválit.
Mgr. Klinecký -  otevírám diskuzi k tomuto bodu. Nikoho se hlásit nevidím, diskuzi končím a 
nechám hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Schváleno 21/0/0
Pro: 21 (Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Milan Majer, PhDr. 
Vladimír Jakub Mrvík, Ph.D., Pavel Kvasnička, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula, DiS., Mgr. 
Jiří Slavík, Ing. Filip Ulík, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jaroslav Kokeš, Mgr. Hana Bohatová, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jakub Nekolný, Ing. Lucie Hovorková, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Tomáš 
Charvát, Ing. Jan Přikryl, Václav Hájek, Bc. Petr Smejkal, Ing. Jiří Pospíchal)
Proti: 0 
Zdržel se: 0

Usnesení č. 0316/2025-Z
Zastupitelstvo města 

schvaluje
střednědobý rozpočtový výhled pro město Český Brod na roky 2026 - 2028 dle přílohy patřící 
k usnesení.
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3. Schválení rozpočtu města Český Brod na rok 2025

1) Informace o materiálu pro ZM
Na základě dostupných informací a projednání s řediteli příspěvkových organizací a vedením 
města je předložen návrh rozpočtu města Český Brod na rok 2025.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
3) Dopady řešení na rozpočet města
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

Mgr. Klinecký -  opět má slovo paní vedoucí finančního odboru.
Ing. Jedličková -  tento materiál byl řádně vyvěšen 15 dní předjednáním v povinném rozsahu, 
kompletní materiál je obsáhlý, obsahuje 6 příloh, kde je vše podrobně popsané. Plánované 
příjmy se odvíjí na základě předpokládaného vývoje daní, z nichž největší část tvoří DPH -  
letos by mohla dosáhnout 80 mil, samozřejmě záleží na kupní síle obyvatel. U daní 
z nemovitosti je  plán ve výši 25 mil., z loňska je  již vybráno 24 mil., tudíž se na letošní rok 
počítá s podobnou částkou. Dotace na výkon státní správy klesá postupně od roku 2023.
V příjmech vidíte také zapracované dotace. Co se týká provozních výdajů, snažili jsme se 
zařadit do rozpočtu věci dle důležitosti, i když je to náročné. Dvě z nej větších investičních akcí 
jsou přístavba ZS Zitomířská -  částka, kterou zde vidíte není samozřejmě na pokrytí celé akce, 
ale na její část v době, kdy bude muset být krytí cizím zdrojem. Druhou velkou akcí je stavba 
nové MS Kollárova s předpokládaným zahájením v druhé polovině 2025, až proběhne soutěž. 
Poté budeme řešit financování, kde bude také krytí z cizích zdrojů. Nicméně je potřeba počkat 
s poptávkou úvěru do „vysoutěžení“, což nám bylo doporučeno i ze strany banky, z důvodu 
možnosti klesání úrokových sazeb.
Veškeré částky rozpočtového opatření jsou podrobně rozepsané v přiložené tabulce, popsané 
v komentáři a dalších přílohách.
Mgr. Klinecký -  jen doplním, že investice na MS zde není promítnuta v plné výši, zatím zde 
není dotace, záleží na vy soutěžené ceně a na termínu zahájení stavby, položka z dotace se poté 
objeví v příjmech města. V případě zlepšení podmínek bankovních produktů během roku, 
počítáme se snížením úrokových sazeb, tudíž by bylo v tuto chvíli zbytečné brát si úvěr na 
některou z akcí. Jakmile to bude aktuální, zohledníme to v rozpočtovém opatření během roku. 
Je otevřena diskuze.
Ing. arch. Havlíčková -  co se týká fondu komunikací -  vylepšuje se zněj stav chodníků, 
doplňuje se mobiliář po městě atd. Je zde 5 mil. pro technické služby, loni již opravili více ulic 
po městě, plus chceme vybudovat dočasnou komunikaci přes areál ZZN, abychom ulevili 
dopravě ve městě, kvůli výstavbě okružní křižovatky.
Ing. Ulík -  finanční výbor projednal zevrubně rozpočtové opatření, doporučuje jej schválit.
Mgr. Klinecký -  chtěl bych ještě poděkovat celému finančnímu odboru za zpracování 
rozpočtového opatření, které nebylo jednoduché, byl to dlouhý proces zhruba od půlky října
2024 do půlky ledna tohoto roku a jeho vývoj pořád pokračuje.
Nikoho dalšího se do diskuze hlásit nevidím, diskuzi končím a nechám hlasovat o předloženém 
návrhu usnesení.

Schváleno 21/0/0
Pro: 21 (Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Milan Majer, PhDr. 
Vladimír Jakub Mrvík, Ph.D., Pavel Kvasnička, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula, DiS., Mgr. 
Jiří Slavík, Ing. Filip Ulík, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jaroslav Kokeš, Mgr. Hana Bohatová, Ing.
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Martin Janků, Ing. Jakub Nekolný, Ing. Lucie Hovorková, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Tomáš 
Charvát, Ing. Jan Přikryl, Václav Hájek, Bc. Petr Smejkal, Ing. Jiří Pospíchal)
Proti: 0 
Zdržel se: 0

Usnesení č. 0317/2025-Z
Zastupitelstvo města 

schvaluje
rozpočet města Český Brod na rok 2025 dle přílohy patřící k usnesení.

4. Předpokládaná alokace finančních prostředků pro Program 1 a 3 z Fondu sportu, 
kultury a volného času na rok 2025

1) Informace o materiálu pro ZM
Dle Programů podpory sportu, kultury a volného času a Statutu fondu sportu, kultury a volného 
času města Český Brod může zastupitelstvo města usnesením rozhodnout o předpokládané 
alokované částce do výzvy pro Program 1 a 3. 
Je předložen návrh usnesení, kterým se určí předpokládaná alokovaná částka pro Program 1 a 3 
na rok 2025. Pro Program 1 je navrženo 1 000 000 Kč, a pro Program 3 je navrženo 1 000 000 
Kč.
Částka, která bude navržena, je zapracována do návrhu rozpočtu pro rok 2025. V roce 2024 
byla alokovaná částka pro Program 1 ve výši 2 500 000 Kč a pro Program 3 ve výši 1 000 000 
Kč. Změnou programů je  část Programu 1 přesunuta do Programu 4 kde již byla alokovaná 
částka pro rok 2025 ve výši 1 500 000 Kč.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
Je v kompetenci ZM.
3) Dopady řešení na rozpočet města
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu

Mgr. Klinecký -  slovo má opět Ing. Jedličková.
Ing. Jedličková -  na prosincovém zastupitelstvu byla projednávána alokace finančních 
prostředků pro Programy 2 a 4, nyní je  předložen materiál k alokaci pro Programy 1 a 3. Pro 
Program 1 je alokovaná částka 1 mil. Kč pro neziskové organizace. Pro Program 3 je také 
částka 1 mil. na investiční akce neziskových organizací.
Mgr. Klinecký -  otevírám diskuzi k tomuto bodu. Nikoho se hlásit nevidím, diskuzi končím a 
nechám hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Schváleno 21/0/0
Pro: 21 (Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Milan Majer, PhDr. 
Vladimír Jakub Mrvík, Ph.D., Pavel Kvasnička, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula, DiS., Mgr. 
Jiří Slavík, Ing. Filip Ulík, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jaroslav Kokeš, Mgr. Hana Bohatová, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jakub Nekolný, Ing. Lucie Hovorková, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Tomáš
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Charvát, Ing. Jan Přikryl, Václav Hájek, Bc. Petr Smejkal, Ing. Jiří Pospíchal)
Proti: 0 
Zdržel se: 0

Usnesení č. 0318/2025-Z
Zastupitelstvo města 

I. schvaluje
alokovanou částku pro Program č. 1 "Podpora pravidelné činnosti NNO, které zajišťují 
smysluplné využívání volného času dětí, mládeže a seniorů" pro rok 2025 ve výši 1 000 000 Kč 
a alokovanou částku pro Program č. 3 "Podpora investičních akcí směřujících k obnově, 
reprodukci a budování technické základny sloužící k pravidelné činnosti NNO" pro rok 2025 ve 
výši 1 000 000 Kč.

II. rozhoduje
vyhlásit výzvu v Programu č. 1 "Podpora pravidelné činnosti NNO, které zajišťují smysluplné 
využívání volného času dětí, mládeže a seniorů" pro rok 2025 a výzvu v Programu č. 
3 "Podpora investičních akcí směřujících k obnově, reprodukci a budování technické základny 
sloužící k pravidelné činnosti NNO" pro rok 2025.

5. Program podpory aktivit v sociální oblasti

1) Informace o materiálu pro ZM
Od r. 2014 lze získat finanční prostředky na sociální služby a další aktivity v sociální oblasti v 
rámci dotačního titulu města Český Brod „Program podpory aktivit v sociální oblasti“, jehož 
poslední znění bylo schváleno usnesením ZM č. 139/2022 ze dne 9. 2. 2022. V dokumentu byly 
provedeny především úpravy vedoucí ke sladění procesu poskytování dotací s Programem 
podpory sportu, kultury a volného času v oblasti kontroly a vyúčtování dotací.
Přehled hlavních změn:
Dokument Program podpory aktivit v sociální oblasti

provedeno doplnění výdajů, které nelze financovat z poskytnuté dotace,
- z povinných náležitostí žádosti byl vypuštěn, z důvodu nadbytečnosti, odkaz na úplný výpis z 
veřejného rejstříku,
- upravena pravomoc RM a ZM, pokud jde o schvalování poskytnutých dotací ve vztahu k 
požadované částce,
- v části Kontrola a vyúčtování dotací provedeny úpravy v souladu se zněním Programu 
podpory sportu, kultury a volného času.
Smlouva o poskytnutí dotace
- tento dokument byl upraven v článku VII., kdy došlo k úpravě počtu vyhotovení smlouvy na 
dva stejnopisy.
Ve formuláři žádosti ani formuláři čestného prohlášení nebyly provedeny žádné změny.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
Odbor sociálních věcí a školství doporučuje schválení.
3) Dopady řešení na rozpočet města
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V rozpočtu města je na rok 2025 vyčleněna částka 1 000 000 Kč na financování tohoto 
dotačního programu.
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 
Není relevantní.

Mgr. Klinecký -  tady požádám o úvodní slovo paní vedoucí odboru sociálních věcí a školství. 
Mgr. Fejfarová -  v programu došlo pouze k drobným formálním úpravám, abychom docílili 
sladění s programy města, veškeré informace j sou podrobně shrnuty v důvodové zprávě.
Mgr. Klinecký -  otevírám diskuzi k tomuto bodu.
V. Hájek -  v programuje částka 1 mil.?
Mgr. Fejfarová -  ano, rozhodli jsme se ponechat částku 1 mil. Kč. „Převis“ u žádostí byl asi 
100 tis. Kč, šlo hlavně o služby financované z cíleného státního příspěvku. V následujícím 
bodě budete schvalovat Komunitní plán.
Mgr. Klinecký -  je  potřeba se dívat na financování sociálních věcí v širším okruhu. Dochází 
k navýšení pro senior taxi, což je důležité. Loni k navýšení došlo, ale sociální záležitosti mají 
širší podporu, ne pouze tu od města.
Nikoho dalšího se hlásit nevidím, diskuzi končím a nechám hlasovat o předloženém návrhu 
usnesení.

Schváleno 21/0/0
Pro: 21 (Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Milan Majer, PhDr. 
Vladimír Jakub Mrvík, Ph.D., Pavel Kvasnička, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula, DiS., Mgr. 
Jiří Slavík, Ing. Filip Ulík, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jaroslav Kokeš, Mgr. Hana Bohatová, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jakub Nekolný, Ing. Lucie Hovorková, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Tomáš 
Charvát, Ing. Jan Přikryl, Václav Hájek, Bc. Petr Smejkal, Ing. Jiří Pospíchal)
Proti: 0 
Zdržel se: 0

Usnesení č. 0319/2025-Z
Zastupitelstvo města 

schvaluje
úpravu Programu podpory aktivit v sociální oblasti a souvisejících dokumentů dle příloh 
patřících k usnesení.

6. Komunitní plán rozvoje sociálních a návazných služeb pro správní obvod ORP Český 
Brod na období 2025 - 2027

1) Informace o materiálu pro ZM
Tvorba komunitního plánu rozvoje sociálních a návazných služeb vychází ze Strategického 
plánu rozvoje města Český Brod 2023 - 2032, konkrétně ze strategického cíle 4. Zajistit 
funkční systém poskytování sociálních služeb a opatření 4.1 Podpora procesu plánování 
sociálních služeb. Město Český Brod využívá metodu komunitního plánování již od roku 2008 
a od této doby bylo zpracováno pět komunitních plánů sociálních služeb (dále jen ,,Plán“).
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První Plán byl zpracován pro období 2009 -  2011 (schválen ZM dne 17. 6. 2009 usnesením č. 
50/2009), druhý pro období 2012 -  2014 (schválen ZM dne 19. 9. 2012 usnesením č. 
250/2012), třetí s názvem Aktualizovaný Komunitní plán sociálních služeb města Český Brod 
do roku 2016 (schválen ZM dne 29. 1. 2014 usnesením č. 8/2014). Čtvrtý komunitní plán se 
týkal období 2017-2019 (schválen ZM dne 1. 2. 2017 usnesením č. 4/2017). Poslední 
komunitní plán byl schválen 4. 12. 2019 usnesením ZM č. 125/2019. Poslední plán již byl 
zpracován ve vztahu k celému území ORP Český Brod.
Ten^p komunitní plán sociálních služeb je zaměřen:

a
k zmapování dostupných služeb a poskytovatelů
k vymezení cílů dalšího vývoje sociálních služeb a služeb souvisejících na území ORP 
Český Brod
k zajištění spolufinancování sociálních služeb z rozpočtu města Český Brod

Garantem procesu komunitního plánování sociálních služeb na území ORP Český Brod je 
odbor sociálních věcí, který organizačně zajišťuje celý proces komunitního plánování a je 
komunikačním článkem ve vztahu k vedení města.
Předkládaný dokument obsahuje základní demografické a sociální charakteristiky území ORP 
Český Brod, přehled poskytovatelů sociálních a návazných služeb, popis pokrytí území 
službami. Návrhová část je rozčleněna do čtyř oblastí: oblast 1 - Společné cíle sociálních 
služeb, oblast 2 -  Senioři a osoby se zdravotním postižením, oblast 3 -  Rodina, děti a mládež, 
oblast 4 -  Osoby v krizi a osoby ohrožené sociálním vyloučením.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
Odbor sociálních věcí a školství doporučuje schválení dokumentu.
3) Dopady řešení na rozpočet města
Z rozpočtu města je na podporu procesu plánování sociálních služeb vyčleněno pro rok
2025 250 000 Kč.
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 
Není relevantní.

Mgr. Klinecký -  slovo má opět Mgr. Fejfarová.
Mgr. Fejfarová -  komunitní plán také funguje od roku 2008, město se snaží o koordinování 
sociálních služeb. Probíhají schůzky pracovních skupin, schůzky s poskytovateli těchto služeb. 
Snažíme se do celého plánování zapojit i starosty okolních obcí, bohužel narážíme na problém, 
že řeší věci, až když jsou akutní a je potřeba je řešit hned.
Mgr. Klinecký -  otevírám diskuzi k tomuto bodu. Nikoho se hlásit nevidím, diskuzi končím a 
nechám hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Schváleno 21/0/0
Pro: 21 (Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Milan Majer, PhDr. 
Vladimír Jakub Mrvík, Ph.D., Pavel Kvasnička, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula, DiS., Mgr. 
Jiří Slavík, Ing. Filip Ulík, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jaroslav Kokeš, Mgr. Hana Bohatová, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jakub Nekolný, Ing. Lucie Hovorková, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Tomáš 
Charvát, Ing. Jan Přikryl, Václav Hájek, Bc. Petr Smejkal, Ing. Jiří Pospíchal)
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Proti: 0 
Zdržel se: 0

Usnesení č. 0320/2025-Z
Zastupitelstvo města 

schvaluje
Komunitní plán rozvoje sociálních a návazných služeb pro správní obvod ORP Český Brod na 
období 2025 -  2027 dle přílohy patřící k usnesení.

7. Souhlas s přijetím dotace z Operačního programu Jan Amos Komenský na realizaci 
projektu „Vzkvétání škol Českobrodská 11“

1) Informace o materiálu pro ZM
Projekt Vzkvétání škol Českobrodská II navazuje na předešlé projekty spolupráce škol, jejich 
zřizovatelů i ostatních aktérů ve vzdělávání v rámci správního obvodu ORP Český Brod. Jeho 
záměrem je prostřednictvím realizačního týmu projektu i vytvořené sítě spolupracovníků 
společné informování, vzdělávání a plánování partnerských aktivit pro následné řešení místně 
specifických problémů v oblasti formálního i neformální vzdělávání v regionu. Součástí 
projektuje i realizace implementace schválených akčních plánů MAP.
Realizace projektu se váže na období od 1. 6. 2024 do 31. 12. 2025.
Žádost o podporu projektu z OP Jan Amos Komenský byla dne 11. 12. 2024 doporučena k 
financování Hodnotící komisí MSMT v celkové maximálně možné výši 3 906 537,18 Kč.
Dle bodu 8) článku VII. Stanov DSO je k přijmutí dotace nutný souhlas obou členů DSO, který 
uděluje zastupitelstvo členské obce.
Rada města tento bod projedná dne 29. 1. 2025.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
Doporučujeme souhlasit.
3) Dopady řešení na rozpočet města 
Bez dopadu.
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu

Mgr. Klinecký -  zde bych předal slovo Ing. Nekolnému, jakožto předsedovi DSO 
Doubravčice-Český Brod.
Ing. Nekolný -  v návaznosti na předchozí bod -  jedná se podobnou záležitost v oblasti školství, 
což je strategické plánování, zapojování jednotlivých aktérů fungujících v oblasti vzdělávání na 
území ORP Český Brod. Rozdíl je pouze vtom , že organizátorem a poskytovatelem dotace 
není město, ale DSO. Ještě, než se plně vyvinul svazek k účelu výstavby svazkové školy, tak 
měl provozní náklady, které se podařilo umořit tímto dotačním titulem. Loni jsme bojovali 
s vyhodnocením celého předchozího období, dostali jsme nějakou vrátku (cca 900 tis. Kč) -  
vůči tomu jsme se bránili, JUDr. Marková připravila vyjádření, které jsme zaslali na finanční 
úřad. Záležitost je pořád v šetření a není uzavřená. Tím, že jsme byli úspěšní v žádosti o 
pokračování této aktivity, donátor uznal že to děláme dobře, k věcnému naplnění účelu dotace 
neměl nikdo připomínky. V tuto chvíli máme nový team, dotace je ve výši, která by měla
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pokrýt dva roky 2024-2025, tudíž aktivity naplánované na dva roky, musíme zvládnout během 
letošního roku. Dotační titul končí v prosinci 2025, předpokládáme, že na další období znova 
podáme žádost o dotaci. Týká se to síťování jednotlivých aktérů, zpracované pracovní skupiny 
týkající se vedení škol, dovedností ve školách, žáků ohrožených školním neúspěchem a 
podobně. Dalšími aktivitami jsou semináře, vzdělávací záležitosti, letní škola pedagogů, 
propojování jednotlivých škol. Oslovili jsme ředitele škol, vedení obcí, aktéry zapojené do 
pracovních skupin v minulých letech, odezva je  zatím pozitivní, většina se do toho zapojí. 
Případné konkrétní dotazy rád zodpovím.
Mgr. Klinecký -  děkuji, jen doplním, že na jednání zastupitelstva je tento materiál z toho 
důvodu, že o přijetí dotace dobrovolným svazkem obcí, musí rozhodnout zastupitelstva 
členských obcí, tj. Doubravčic i Českého Brodu. Jedná se tudíž o formální důvod, musíme 
naplnit stanovy DSO.
Ing. Nekolný -  chci doplnit, že dalším projektem, který DSO realizovalo bylo Českobrodsko 
společně a já  děkuji městu, že tento dotační titul bude dále pokračovat pod patronátem města. 
Tím se DSO trochu uvolní ruce na tu důležitou činnost, kterou je samotná výstavba svazkové 
školy. Celý tento projekt je již zahrnutý v rozpočtu, který byl dnes schválen.
Mgr. Klinecký -  otevírám diskuzi. Nikoho se hlásit nevidím, diskuzi končím a nechám hlasovat 
o předloženém návrhu usnesení.

Schváleno 21/0/0
Pro: 21 (Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Milan Majer, PhDr. 
Vladimír Jakub Mrvík, Ph.D., Pavel Kvasnička, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula, DiS., Mgr. 
Jiří Slavík, Ing. Filip Ulík, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jaroslav Kokeš, Mgr. Hana Bohatová, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jakub Nekolný, Ing. Lucie Hovorková, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Tomáš 
Charvát, Ing. Jan Přikryl, Václav Hájek, Bc. Petr Smejkal, Ing. Jiří Pospíchal)
Proti: 0 
Zdržel se: 0

Usnesení č. 0321/2025-Z
Zastupitelstvo města 

souhlasí
s přijetím dotace z Operačního programu Jan Amos Komenský na realizaci projektu 
„Vzkvétání škol Českobrodská II“, reg. č. CZ.02.02.XX/00/23_017/0009172, v částce 3 906 
537,18 Kč Dobrovolným svazkem obcí Český Brod - Doubravčice.

8. Souhlas s realizací projektu „Českobrodsko společně 111“

1) Informace o materiálu pro ZM
Z Ministerstva vnitra bude možné využít dotaci na aktivity pro cizince - Systém výzev na 
výdaje realizované v rámci projektů obcí na podporu integrace cizinců na lokální úrovni v roce 
2025. Dotace je nově směrována na všechny cizince, a nejen na držitele dočasné ochrany. 
Dotace je poskytována do výše 95 %, spoluúčast 5 % bude vybrána od účastníků. Součástí 
dotace jsou i prostředky na zajištění koordinátora těchto aktivit.
V letech 2023 a 2024 probíhaly úspěšně projekty Českobrodsko společně a Českobrodsko 
společně II, které byly realizovány pod záštitou Dobrovolného svazku obcí Český Brod -
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Doubravčice. V roce 2025 by projekt pokračoval, ale nově pod záštitou města Český 
Brod. Projekty byly ze strany Ministerstva vnitra velice kladně hodnoceny a je velký zájem o 
jeho pokračování na Ceskobrodsku.
Město Český Brod a obce v ORP Český Brod jsou stále domovem pro stovky občanů Ukrajiny, 
nejen s dočasnou ochranou. V loňském projektu bylo podpořeno 138 různých osob migrujících 
z Ukrajiny v režimu dočasné ochrany.
Předložený projekt „Českobrodsko společně 111“ bude zahrnovat jazykové kurzy pro dospělé, 
jednodenní poznávací výlety, jazykové výjezdové semináře, letní příměstské tábory či 
kreativních dílny. Cílem projektu je podpora cizinců především výukou českého jazyka a 
rozšíření možností jeho používání.
Termín příjmu žádostí v prvním kole bude do 17. února 2025.
Rada města souhlasila s podáním žádosti usnesením č. 0639/2024-R ze dne 18. 12. 2024.
Pro informaci předkládáme rozpracovanou žádost.
Rada města projedná tento bod dne 29. 1. 2025.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
Doporučujeme souhlasit.
3) Dopady řešení na rozpočet města 
Vlastní a další zdroje: 125 000 Kč.
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu

Mgr. Klinecký -  slovo má opět paní vedoucí odboru sociálních věcí a školství.
Mgr. Fejfarová -  tento materiál navazuje na předchozí dva projekty, které probíhaly pod DSO, 
Ministerstvo vnitra se vyjádřilo podpořit další pokračování projektu. Největší aktivita, 
vzdělávací kurzy češtiny, již probíhá a o kurzy je velký zájem.
Mgr. Klinecký -  otevírám diskuzi k tomuto bodu.
Ing. Nekolný -  tyto aktivity zůstávají i nadále pod vedením Mgr. Cebotari, pouze smluvně 
přechází od DSO pod město. Celý projekt je  hodnocen velice dobře Ministerstvem vnitra a také 
úřadem pro uprchlíky.
Mgr. Klinecký -  je otevřena diskuze k tomuto bodu. Nikoho dalšího se hlásit nevidím, diskuzi 
končím a nechám hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Schváleno 21/0/0
Pro: 21 (Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Milan Majer, PhDr. 
Vladimír Jakub Mrvík, Ph.D., Pavel Kvasnička, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula, DiS., Mgr. 
Jiří Slavík, Ing. Filip Ulík, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jaroslav Kokeš, Mgr. Hana Bohatová, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jakub Nekolný, Ing. Lucie Hovorková, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Tomáš 
Charvát, Ing. Jan Přikryl, Václav Hájek, Bc. Petr Smejkal, Ing. Jiří Pospíchal)
Proti: 0 
Zdržel se: 0

Usnesení č. 0322/2025-Z
Zastupitelstvo města
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souhlasí
s realizací projektu „Českobrodsko společně III" na základě výzvy Ministerstva vnitra - 
Systém výzev na výdaje realizované v rámci projektů obcí na podporu integrace cizinců na 
lokální úrovni v roce 2025.

9. Veřejnoprávní smlouva o zajišťování výkonu úkolů obecní policie mezi městem Český 
Brod a obcí Vrátkov

1) Informace o materiálu pro ZM
Obec Vrátkov požádala o uzavření veřejnoprávní smlouvy o zajišťování výkonu úkolů obecní 
policie. Městská policie by měla vykonávat činnost jednou měsíčně. Veřejnoprávní smlouva 
obsahuje článek o úhradě nákladů spojených s výkonem činnosti městské policie.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
Doporučujeme schválit.
3) Dopady řešení na rozpočet města
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu

Mgr. Klinecký -  navrhuji nyní spojit diskuzi k následujícím třem bodům, týkajících se 
veřejnoprávních smluv (dále jen VPS) o zajišťování výkonu úkolů obecní policie mezi městem 
a okolními obcemi. Slovo předám paní vedoucí odboru vnitřních věcí a otevírám diskuzi.
Mgr. Uldrichová -  další tři obce požádaly město o uzavření VPS. Jedná se o měření rychlosti 
v daných obcích cca lx  měsíčně, dle vytíženosti strážníků. Vrátkov již smlouvu u sebe schválil, 
Přistoupím a Klučov mají zatím jen požádáno a čekají na schválení svým zastupitelstvem. Dále 
je zde možnost navýšení financí ve smlouvách, což by se udělalo dodatkem, aby se sjednotilo u 
všech obcí.
Ing. Pospíšil -  aktuálně má město uzavřeno 8 smluv. Díky nárůstu počtu strážníků, je možné, 
aby v rámci možností dva strážníci z hlídky řešili měření rychlosti v okolních obcích. Pokud to 
není možné, tak mají samozřejmě všichni službu v Českém Brodě.
Mgr. Klinecký -  je otevřena. Pokud se nikdo další nehlásí, diskuzi končím a nechám hlasovat o 
předloženém návrhu usnesení u každého bodu spojené diskuze zvlášť.

Schváleno 21/0/0
Pro: 21 (Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Milan Majer, PhDr. 
Vladimír Jakub Mrvík, Ph.D., Pavel Kvasnička, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula, DiS., Mgr. 
Jiří Slavík, Ing. Filip Ulík, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jaroslav Kokeš, Mgr. Hana Bohatová, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jakub Nekolný, Ing. Lucie Hovorková, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Tomáš 
Charvát, Ing. Jan Přikryl, Václav Hájek, Bc. Petr Smejkal, Ing. Jiří Pospíchal)
Proti: 0 
Zdržel se: 0
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Usnesení č. 0323/2025-Z 
Zastupitelstvo města

souhlasí
s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o zajišťování výkonu úkolů obecní policie mezi městem 
Český Brod a obcí Vrátkov, IČO: 00639753, dle přílohy patřící k usnesení.

10. Veřejnoprávní smlouva o zajišťování výkonu úkolů obecní policie mezi městem Český 
Brod a obcí Klučov

1) Informace o materiálu pro ZM
Za stejných podmínek, jako má město návrh veřejnoprávní smlouvy o plnění úkolů městské 
policie s obcí Vrátkov, předkládáme veřejnoprávní smlouvu s obcí Klučov. Naposledy byla tato 
smlouva uzavřena s obcí Černíky.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
Doporučujeme schválit.
3) Dopady řešení na rozpočet města
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu

Na základě spojené diskuze k bodům, týkajících se veřejnoprávních smluv (dále jen VPS) o 
zajišťování výkonu úkolů obecní policie mezi městem a okolními obcemi, bylo přistoupeno 
k hlasování o předloženém návrhu usnesení.

Schváleno 21/0/0
Pro: 21 (Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Milan Majer, PhDr. 
Vladimír Jakub Mrvík, Ph.D., Pavel Kvasnička, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula, DiS., Mgr. 
Jiří Slavík, Ing. Filip Ulík, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jaroslav Kokeš, Mgr. Hana Bohatová, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jakub Nekolný, Ing. Lucie Hovorková, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Tomáš 
Charvát, Ing. Jan Přikryl, Václav Hájek, Bc. Petr Smejkal, Ing. Jiří Pospíchal)
Proti: 0 
Zdržel se: 0

Usnesení č. 0324/2025-Z
Zastupitelstvo města 

souhlasí
s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o zajišťování výkonu úkolů obecní policie mezi městem 
Český Brod a obcí Klučov, IČO: 00235431, dle přílohy patřící k usnesení.
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11. Veřejnoprávní smlouva o zajišťování výkonu úkolů obecní policie mezi městem Český 
Brod a obcí Přistoupím

1) Informace o materiálu pro ZM
Za stejných podmínek, jako má město návrh veřejnoprávní smlouvy o plnění úkolů městské 
policie s obcí Vrátkov, předkládáme veřejnoprávní smlouvu s obcí Přistoupím. Naposledy byla 
tato smlouva uzavřena s obcí Černíky.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
Doporučujeme schválit.
3) Dopady řešení na rozpočet města
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu

Na základě spojené diskuze k bodům, týkajících se veřejnoprávních smluv (dále jen VPS) o 
zajišťování výkonu úkolů obecní policie mezi městem a okolními obcemi, bylo přistoupeno 
k hlasování o předloženém návrhu usnesení.

Schváleno 21/0/0
Pro: 21 (Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Milan Majer, PhDr. 
Vladimír Jakub Mrvík, Ph.D., Pavel Kvasnička, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula, DiS., Mgr. 
Jiří Slavík, Ing. Filip Ulík, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jaroslav Kokeš, Mgr. Hana Bohatová, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jakub Nekolný, Ing. Lucie Hovorková, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Tomáš 
Charvát, Ing. Jan Přikryl, Václav Hájek, Bc. Petr Smejkal, Ing. Jiří Pospíchal)
Proti: 0 
Zdržel se: 0

Usnesení č. 0325/2025-Z
Zastupitelstvo města 

souhlasí
s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o zajišťování výkonu úkolů obecní policie mezi městem 
Český Brod a obcí Přistoupím, IČO: 00473766, dle přílohy patřící k usnesení.

12. Souhlas s realizací akce "Výstavba nasvětleného přechodu pro chodce s ostrůvkem v 
ulici Zborovská, v blízkosti ulice Kounická"

1) Informace o materiálu pro ZM
Město Český Brod získalo na základě žádosti o dotaci finanční příspěvek na vybudování 
nasvětleného přechodu pro chodce s ostrůvkem v ulici Zborovská v blízkosti ulice Kounická. 
Přechod je třeba vybudovat do konce roku 2026. Předpokládané náklady činí 1,826 mil Kč 
včetně DPH, dotace z rozpočtu SFDI 1,373 mil Kč.
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Odbor rozvoje žádá zastupitelstvo města o schválení realizace projektu.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
Souhlasit s realizací akce.
3) Dopady řešení na rozpočet města
Náklady nad výši přidělené dotace budou hrazeny z fondu komunikací.
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu
/

Mgr. Klinecký -  vše potřebné o této akci je v důvodové zprávě. Tato investiční akce by měla 
být realizována letos, abychom mohli čerpat dotaci, jak na velkou část tohoto projektu, tak i na 
tuto menší. Otevírám diskuzi. Nikoho se hlásit nevidím, diskuzi tedy končím a nechám hlasovat 
o předloženém návrhu usnesení.

Schváleno 21/0/0
Pro: 21 (Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Milan Majer, PhDr. 
Vladimír Jakub Mrvík, Ph.D., Pavel Kvasnička, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula, DiS., Mgr. 
Jiří Slavík, Ing. Filip Ulík, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jaroslav Kokeš, Mgr. Hana Bohatová, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jakub Nekolný, Ing. Lucie Hovorková, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Tomáš 
Charvát, Ing. Jan Přikryl, Václav Hájek, Bc. Petr Smejkal, Ing. Jiří Pospíchal)
Proti: 0 
Zdržel se: 0

Usnesení č. 0326/2025-Z
Zastupitelstvo města 

I. bere na vědomí
informaci o přípravě akce "Výstavba nasvětleného přechodu pro chodce s ostrůvkem v ulici 
Zborovská, v blízkosti ulice Kounická".

II. souhlasí
s realizací akce "Výstavba nasvětleného přechodu pro chodce s ostrůvkem v ulici Zborovská, v 
blízkosti ulice Kounická".

13. Změna softwaru pro parkovací systém města Český Brod

1) Informace o materiálu pro ZM
Město Český Brod využívalo pro krátkodobá i dlouhodobá parkování (rezidenti) od roku 2021 
systém od společnosti MPLA s.r.o. Tato společnost byla v roce 2022 prodána společnosti 
EasyPark Czechia s.r.o. V roce 2024 nám předložil EasyPark dodatek smlouvy, který řeší 
přechod z MPLA na EasyPark. Rada města dne 23. 10. 2024 schválila usnesením číslo 
0530/2024-R dodatek č. 2 ke smlouvě o zřízení a provozování systému pro placení parkovného 
se společností EasyPark Czechia s.r.o. (IČO: 14106477), kdy tento dodatek doposud společnost 
nepodepsala - telefonicky mi bylo sděleno, že je to z důvodu námi požadované smlouvě o 
zpracování osobních údajů. Tato smlouva byla radou města schválena jako nedílná součást 
dodatku tak, aby byla chráněna osobní data občanů a návštěvníků našeho města.

Město Český Brod | telefon: 321 612 111 | cesbrod@cesbrod.cz | www.cesbrod.cz | ID datové schránky: jgqbsve | IČO: 00235334



Město Český Brod
Zastupitelstvo města
náměstí Husovo 70 | 282 01 | Český Brod

Následně se rada města několikrát tomuto tématu věnovala a předkládám návrh na přípravu 
změny SW pro parkovací systém našeho města, kdybychom opustili systém od společnosti 
EasyPark Czechia s.r.o. (tzn. možnost platby přes mobilní aplikaci EasyPark, evidenci 
zaplaceného parkování v jejich databázi a SW, který používala Městská policie pro kontrolu 
vozidel), a rozšířili v současnosti již používaný SW Městské policie MP Manager od české 
společnosti FT Technologies a.s. (https://www.fttech.org/) o modul Univerzální parkovací 
portál (odkaz), kdy tento systém je používaný např. v Čelákovicích (viz přehled všech lokalit: 
zde) a k úhradě stačí naskenovat QR kód, tj. bez nutnosti instalace aplikace do telefonu. 
Technicky lze propojit naše parkovací automaty na tento nový systém. Investiční náklady na 
změnu jsou na úrovni 340 000 Kč. Provozní náklady za podporu na úrovni cca 6 000 Kč/měsíc 
(cena za systém od EasyPark je na úrovni 8 000 Kč/měsíc). Jako zásadní se mi jeví skutečnost, 
že veškerá data jak krátkodobě (ať již platících v automatu nebo přes QR kód mobilem nebo 
přes webovou stránku), tak dlouhodobě parkujících (rezidentů), budeme mít v jednom systému, 
a to na serveru našeho města. Zároveň kontrolní aplikace pro Městskou policii jedním 
naskenováním SPZ ukáže nejen, zda dotyčné vozidlo může na daném místě parkovat, ale i zda 
není kradené.
Dovoluji si Vás požádat o souhlas s realizací popsané změny.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
3) Dopady řešení na rozpočet města
Bude řešeno dle schváleného rozpočtu (340 000 Kč za modul UPP + rozhraní).
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 
Předpoklad použití výjimky.

Mgr. Klinecký -  slovo má předkladatel bodu Ing. Pospíšil.
Ing. Pospíšil - společnost MPLA, kterou město používalo byla v roce 2022 prodána společnosti 
EasyPark Czechia s.r.o. Současný majitel společnosti odmítl podepsat dodatek, týkající se 
GDPR, došlo u nich k úniku osobních informací. Navíc odmítli i provozování rezidentního 
parkování. Návrh je, odejít od nich a rozšířit v současnosti používaný SW Městské policie MP 
Manager od české společnosti FT Technologies. Provozní náklady za podporu jsou cca 6 000 
Kč/měsíc. Vše je rozepsáno v důvodové zprávě.
Mgr. Klinecký -  otevírám diskuzi k tomuto bodu.
T. Charvát -  mám dva dotazy: 1) zda s novým systémem bude komunikovat 100 % stávajících 
parkovacích automatů a 2) zmíněných 6000 Kč/měs. je za automat nebo celkově?
Ing. Pospíšil -  1) systém bude fungovat u automatů, kde se zadává SPZ auta a 2) tato částka je 
náklad za aplikaci, bez ohledu na počet používaných parkovacích automatů.
Mgr. Klinecký -  je  otevřena diskuze. Nikoho dalšího se hlásit nevidím, diskuzi tedy končím a 
nechám hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Schváleno 21/0/0
Pro: 21 (Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Milan Majer, PhDr. 
Vladimír Jakub Mrvík, Ph.D., Pavel Kvasnička, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula, DiS., Mgr. 
Jiří Slavík, Ing. Filip Ulík, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jaroslav Kokeš, Mgr. Hana Bohatová, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jakub Nekolný, Ing. Lucie Hovorková, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Tomáš 
Charvát, Ing. Jan Přikryl, Václav Hájek, Bc. Petr Smejkal, Ing. Jiří Pospíchal)
Proti: 0 
Zdržel se: 0

Usnesení č. 0327/2025-Z
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Zastupitelstvo města

souhlasí
se změnou softwaru pro parkovací systém města Český Brod dle přílohy patřící k usnesení.

14. Souhlas s rozvojem Městského kamerového dohlížecího systému

1) Informace o materiálu pro ZM
V návaznosti na potřeby města předkládám zastupitelstvu města ke schválení realizaci rozvoje 
Městského kamerového dohlížecího systému (MKDS). Předkládám ke schválení zejm. realizaci 
následujících nových aktivit:

• kamerové pokrytí hřišť v areálu SSMG Liblice;
• kamerové pokrytí hřiště v areálu nemocnice;
• kamerové pokrytí ul. Na Cihelně;
• instalace kamer s ukládáním SPZ projíždějících vozidel (o tyto kamery bylo žádáno na 

jednání Bezpečnostní komise ORP zástupci PCR).

Na výše uvedené máme již i základní cenovou nabídku od současného dodavatele, kdy včetně 
drobného upgrade některých síťových prvků a monitorů se pohybujeme na úrovni cca 500 000 
Kč.
Na základě dalších podnětů od vedení předpokládám prioritizaci požadavků na další pokrytí, 
dle disponibilních finančních prostředků:

• ulička od budovy školy k masným krámům;
• archiv města v areálu nemocnice;
• parkové plochy přiléhající k budově radnice.

Dovoluji si Vás požádat o souhlas s výše uvedenými aktivitami (finální rozsah bude určen 
dostupnými prostředky v rámci rozpočtu města).
Rada města k tomuto bodu zaujme (doporučující / nedoporučující) stanovisko najednání dne 
29. 1. 2025.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
3) Dopady řešení na rozpočet města
Bude realizováno dle rozpočtových možností.
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu
Jelikož se jedná o kritickou infrastrukturu města je očekáváno přímé zadání současnému 
dodavateli MKDS MSC-NET s.r.o.

Mgr. Klinecký -  slovo má opět předkladatel materiálu, Ing. Pospíšil.
Ing. Pospíšil -  loni zastupitelstvo schvalovalo materiál k vylepšení kamerového systému 
(úložiště, modernizaci atd.), nyní je  předložen návrh na rozšíření kamerového systému po 
městě. V současnosti máme více než 60 kamer, jeden člověk sice není schopen vidět vše, ale 
díky dlouhodobým záznamům lze dohledat vše potřebné. Také PCR si často žádá dohledání 
potřebných informací. V prosinci jsem informoval o kameře, která snímá SPZ jedoucích
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vozidel, dále jsou priority města kamery na hřišti v Liblicích, v areálu nemocnice -  je to 
důležité, abychom další prostory mohli otevřít pro veřejnost mimo časů školního vyučování a 
obyvatelé se na těchto místech cítili bezpečně.
Mgr. Klinecký -  ano, snažíme se tím o bezpečnost na více místech, např. je  kritizována ulička 
„Masné krámy“, kterou chceme taky vybavit kamerou. Otevírám diskuzi k tomuto bodu.
M. Sahula -  jsem pro, aby zejména dětská hřiště byla pod kamerami. Na Kutilce se nám teď 
stalo, že na hřišti bylo rozbité sklo, házeli se zde petardy, mimochodem děkuji technickým 
službám za rychlý úklid.
Ing. Pospíšil -  doplním, že ve spolupráci s odborem rozvoje, jsou zároveň s aktuálními akcemi 
po městě, rovnou pokládány i kabely, aby byla hotová příprava do budoucna pro další 
rozšiřování kamerového systému po městě. Do budoucna bych chtěl mít pod kamerami 
všechny výjezdy z města.
Ing. arch. Havlíčková -  problémové bylo například hřiště na Skvárovně, kde byl velký problém 
s vandalismem, loni již bylo opatřeno kamerou. Kabely ke kamerám se také natahují současně 
s novým veřejným osvětlením.
Ing. Nekolný -  je v plánu i „upgrade" stávajících prvků? Tato oblast jde rychle dopředu, myslí 
se i na pravidelnou obnovu? Jde mi jen o to, aby systém nezastaral a za pár let nebyl 
dostačující.
Ing. Pospíšil -  systém úložiště i počítače MKDS byly obnovovány loni (investice cca 700 tis.), 
letos se počítá s výměnou i „upgradem" dalších prvků.
Mgr. Klinecký -  je  otevřena diskuze. Nikoho dalšího se hlásit nevidím, diskuzi tedy končím a 
nechám hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Schváleno 21/0/0
Pro: 21 (Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Milan Majer, PhDr. 
Vladimír Jakub Mrvík, Ph.D., Pavel Kvasnička, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula, DiS., Mgr. 
Jiří Slavík, Ing. Filip Ulík, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jaroslav Kokeš, Mgr. Hana Bohatová, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jakub Nekolný, Ing. Lucie Hovorková, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Tomáš 
Charvát, Ing. Jan Přikryl, Václav Hájek, Bc. Petr Smejkal, Ing. Jiří Pospíchal)
Proti: 0 
Zdržel se: 0

Usnesení č. 0328/2025-Z
Zastupitelstvo města 

souhlasí
s rozvojem Městského kamerového dohlížecího systému dle přílohy patřící k usnesení.

15. Souhlas s realizací investiční akce "Český Brod, ul. Masarykova -  rekonstrukce 
chodníku a veřejného osvětlení a zeleně"

1) Informace o materiálu pro ZM
Zastupitelstvu města je předložen materiál, jehož předmětem je souhlas s vyhlášením investiční 
akce pod názvem "Český Brod, ul. Masarykova -  rekonstrukce chodníku a veřejného osvětlení 
a zeleně". Jedná se o rekonstrukci chodníků a části vozovky, veřejného osvětlení a zeleně
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včetně výsadby nových stromů, a to v úseku od křížení ulic Masarykova, Kollárova a 
Komenského po křížení ulic Masarykova a 5. května. Předpokládané náklady činí 5.800.000 Kč 
bez DPH s tím, že předpokládáme získání dotace ve výši cca 3 mil. Kč.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
Schválit.
3) Dopady řešení na rozpočet města
Částka převyšující dotační prostředky bude hrazena z rozpočtu města.
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu
V souladu.

Mgr. Klinecký -  o úvodní slovo požádám paní vedoucí odboru rozvoje.
Mgr. Dočkalová -  souhlas s realizací této akce byl na programu zastupitelstva již několikrát, 
vždy na dílčí etapu této akce. Tato etapa zahrnuje rekonstrukci chodníků, části vozovky, 
veřejného osvětlení, zeleně včetně výsadby nových stromů. V úseku od křížení ulic 
Masarykova, Kollárova a Komenského po křížení ulic Masarykova a 5. května. Předpokládaná 
výše nákladů je 6 mil., dotace by měla být cca 3 mil. z iROP přes MASKu.
Mgr. Klinecký -  jedná se o starý projekt cca od roku 2015, je nejvyšší čas jej dokončit. 
Otevírám diskuzi.
Ing. arch. Havlíčková -  současný chodník z dlaždic není bezpečný, současně bude upraveno i 
nároží (Masarykova-Kollárova a Masarykova-Komenského), což zvýší bezpečnost zejména při 
přecházení školáků v ranní špičce. Nyní jsou zde totiž úzká přechodová místa se špatným 
rozhledem.
PhDr. Mrvík -  jde o poslední ulici v rámci městské památkové zóny (dále MPZ), která není 
předlážděná, takže bude tímto dokončena i revitalizace MPZ.
Mgr. Klinecký -  doplním, že dojde také k výměně osvětlení, to současné již výměnu potřebuje. 
Je otevřena diskuze. Nikoho dalšího se hlásit nevidím, diskuzi tedy končím a nechám hlasovat 
o předloženém návrhu usnesení.

Schváleno 21/0/0
Pro: 21 (Mgr. Tomáš Klinecký, Ing. arch. Markéta Havlíčková, Ing. Milan Majer, PhDr. 
Vladimír Jakub Mrvík, Ph.D., Pavel Kvasnička, Ing. Evžen Pospíšil, Martin Sahula, DiS., Mgr. 
Jiří Slavík, Ing. Filip Ulík, Bc. Jiří Stuchl, Ing. Jaroslav Kokeš, Mgr. Hana Bohatová, Ing. 
Martin Janků, Ing. Jakub Nekolný, Ing. Lucie Hovorková, MUDr. Ing. Jan Sýkora, Tomáš 
Charvát, Ing. Jan Přikryl, Václav Hájek, Bc. Petr Smejkal, Ing. Jiří Pospíchal)
Proti: 0 
Zdržel se: 0

Usnesení č. 0329/2025-Z
Zastupitelstvo města 

souhlasí
s realizací investiční akce "Český Brod, ul. Masarykova -  rekonstrukce chodníku a veřejného 
osvětlení a zeleně".
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16. Zápis z jednání KV ze dne 13.1.2025

1) Informace o materiálu pro ZM
Zastupitelstvu města je předkládán zápis zjednání KV ze dne 13.1.2025
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
3) Dopady řešení na rozpočet města
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

Mgr. Klinecký -  požádám o slovo pana předsedu kontrolního výboru.
V. Hájek -  zápis zjednání kontrolního výboruje předložen. Bohužel musím říct, že stále mamě 
čekám na návrhy ze zastupitelstva, kde by měl kontrolní výbor provést kontrolu.
Mgr. Klinecký -  otevírám diskuzi. Nikoho se hlásit nevidím, diskuzi končím, jedná se o 
informaci bez návrhu usnesení.

Informaci vzalo zastupitelstvo města na vědomí.

17. Zápis z jednání FV ze dne 27.1.2025

Důvodová zpráva:
1) Informace o materiálu pro ZM
Na ZM bude předložen zápis č. 12 zjednání FV ze dne 27. 1. 2025.
Zápis zjednání bude doplněn pojednání FV.
2) Návrh odboru na řešení (doporučení -  zamítnutí)
3) Dopady řešení na rozpočet města
4) Vztah k vnitřnímu předpisu pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

Mgr. Klinecký -  slovo předám panu předsedovi finančního výboru.
Ing. Ulík -  myslím, že vše bylo sděleno v průběhu jednání u jednotlivých bodů, zápis je  
předložen. Na příští jednání máme plán činností finančního výboru. Co se týká námětů, jsme 
také k dispozici.
Mgr. Klinecký -  otevírám diskuzi. Nikoho se hlásit nevidím, diskuzi končím, jedná se o 
informaci bez návrhu usnesení.

Informaci vzalo zastupitelstvo města na vědomí.

18. Informace k projektům na vybudování zázemí dětských skupin

Město Český Brod mělo zájem vybudovat zázemí pro dětské skupiny ve třech lokalitách. Tato 
zpráva informuje o podniknutých krocích v rámci všech tří záměrů.
Dětská skupina v Liblicích:
Byla zpracována architektonická studie pro umístění dětské skupiny v Liblicích.
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Došlo k vyhlášení veřejné zakázky formou design and build, jejímž předmětem bylo zhotovení 
projektové dokumentace mateřské školy se šesti třídami o kapacitě 6x24 dětí a výstavba první 
etapy, tedy vybudování 4 dětských heren včetně zázemí.
Tato veřejná zakázka byla zrušena z důvodu výše nabídkové ceny, nejistoty stran získání 
dotačních prostředků a dále na základě podání pouze jediné nabídky.
Žádost o dotaci nebyla podána.
Dětské skupiny v Českém Brodě, čp. 202
Byla zpracována projektová dokumentace na výstavbu a vybavení dětské skupiny v areálu 
ZZN, čp. 202 s kapacitou 3x12 dětí.
V říjnu 2024 byla podána žádost o dotaci na MPSV. V současné době čekáme na hodnocení 
žádosti.
Došlo ke zpracování zadávací dokumentace pro vyhlášení veřejné zakázky na dodavatele 
stavby a vybavení.
Veřejná zakázka na dodavatele stavby byla vyhlášena a radě města byl předložen materiál k 
vyhodnocení veřejné zakázky. Rada města prozatím nevyjádřila souhlas s uzavření smlouvy, a 
to opět z důvodu nejistoty získání dotačních prostředků.
Vybudování dětské skupiny v areálu hájovny Vrátkov:
Byla zpracována projektová dokumentace na výstavbu a vybavení dětské skupiny v areálu 
hájovny Vrátkov s kapacitou 1x24 dětí.
V prosinci 2024 byla podána žádost o dotaci na MPSV. V současné době čekáme na hodnocení 
žádosti.
Byla připravena zadávací dokumentace pro vyhlášení veřejné zakázky na dodavatele stavby a 
vybavení. Souhlas s vyhlášením VZ byl předložen radě města najednání 29. 1. 2025 a toto 
staženo ze schůze.
Nejzazším termín dokončení všech tří projektů na vybudování zázemí pro dětské skupiny je 31.
3. 2026.

Mgr. Klinecký -  jde o informaci k projektu vybudování zázemí dětských skupin. Nebudu se 
vracet k detailům, jen připomenu, že jsme zde před nějakou dobou řešili záležitost dotačního 
titulu z Ministerstva práce a sociálních věcí, první informace se objevily na podzim 2023 s tím, 
že ministerstvo nás přímo oslovilo, abychom se zapojili do tohoto dotačního titulu na projekty 
vybudování dětských skupin. V alokaci na ministerstvu je 7-8 mld. a dotační titul počítá se 
100% financováním, uznatelným nákladem je i DPH. Z tohoto důvodu město i další obce 
začaly připravovat akce v zrychleném režimu. Projekt dětské skupiny v areálu ZZN, následoval 
projekt dětské skupiny v Liblicích, který jsme pojali jako v podstatě novou mateřskou školku.
S menším odstupem se ještě připravil projekt dětské skupiny v areálu hájovny Vrátkov. 
Bohužel u dotačního titulu došlo ke změnám. Nejprve k odsouvání termínu (což by nám 
umožnilo připravit projekty lépe), následně (na podzim 2024) se začaly podmínky titulu za 
pochodu měnit až byl zastaven. Po protestech byl obnoven, ale už bez uznatelného DPH a 
současně chodily informace, že alokace nebude 7-8 mld., ale jen 1,5 mld., tudíž bylo jasné, že 
připravované projekty se do dotačního titulu nemohou vejít a pravděpodobně nebude dost 
prostředků, aby byly uspokojeny všechny žádosti z celé republiky. V přípravě všech tří 
projektů jsme pokračovali a čekali, zda máme šanci získat dotaci. Bohužel jsme zatím nedostali 
žádnou relevantní informaci, zda dotaci na některý z těchto projektů získáme. Pravděpodobně 
nás hodnotí v případě dětské skupiny v čp. 202, ale ve zbylých dvou případech nás zřejmě ještě
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ani nehodnotí. V tuto chvíli nemáme informaci o tom, že bychom byli úspěšní ani v jednom ze 
tří projektů. Většina zastupitelů s realizací projektů souhlasila, abychom využili příležitosti 
zvýšení kapacity pro předškolní vzdělávání a zároveň příležitost opravit další objekty ve městě, 
ale za podmínky, že se počítá s pokrytím dotací. Z tohoto důvodu je nyní problematické 
v těchto projektech pokračovat. Všechny ostatní potřebné informace k jednotlivým projektům 
jsou v důvodové zprávě. Co se týká Liblic, tam bychom rádi v nějaké další přípravě 
pokračovali. Otevírám diskuzi k předložené informaci. Pokud se nikdo nehlásí, diskuzi končím. 
Informaci vzalo zastupitelstvo města na vědomí.

Mgr. Klinecký -  body řádného programu jsme projednali, požádám nyní návrhovou komisi, 
aby dala dohromady výsledky jednání, a otevírám obecnou rozpravu.

Obecná rozprava
Ing. Kokeš -  můj první dotaz je kulici Nová v Liblicích -  byl zde udělaný chodník, ale ze 
strany Lstibořská není bezbariérový přechod na silnici, což si myslím, že je v dnešní době 
nutnost.
Druhý dotaz je na pana ředitele Slavíka -  ve zpravodaji je informace, že během dvou let začne 
povinná výuka angličtiny již od 1. třídy ZS -  budete mít na to učitele a připravujete se na tuto 
změnu?
Mgr. Klinecký -  co se týká ulice Nová -  jedná se o projekt 3 roky zpět, práce byly zastaveny 
kvůli CEZu. Poté se objevila firma, že to dodělá, chodník zde před pokládkou kabelů fyzicky 
neexistoval, vše bylo dokončeno narychlo dle starého projektu. Chtěli jsme dodělat chodník 
celý, ale nebyl čas, navíc je zde problém s odtokovými poměry v Liblicích, následovat bude 
ještě vysetí trávy a další drobné úpravy. Chodník by měl samozřejmě mít bezbariérové 
přechody, ale toto bude bohužel součástí až další rekonstrukce ulice.
Ing. arch. Havlíčková -  sjezd zde není také z důvodu, že není napojení na další chodník.
V místech, kde návaznost na další chodník je, tam bezbariérové sjezdy realizujeme.
Mgr. Klinecký -  chci podotknout, že stavba formálně předaná pořád není. Dokud nedojde 
k potřebným nápravám, nebude zaplacena.
Mgr. Slavík -  k Vašemu dotazu výuky angličtiny, já  sám nevím, jak zabezpečíme učitele. 
Ministerstvo školství vydává nařízení, aniž by na ně byly školy připravené. Ceká nás stejná 
situace, jako když kdysi zavedli informatiku a neměl ji kdo učit. Angličtinu od 1. třídy můžou 
učit učitelky 1. stupně, i když samozřejmě všechny školy budou nové učitele hledat.

Mgr. Klinecký -  pro informaci k výstavbě školy -  výběrové řízení na zhotovitele 
v Doubravčicích skončilo, čekáme na schválení. Povolení bychom mohli mít v půlce února, 
poté by stavba mohla být zahájena.
Ing. Nekolný -  v březnu by měla být zahájena stavba českobrodské části, prostředky 
připraveny již jsou. Doba výstavby by měla být přibližně 20 měsíců, nejzazší termín dokončení 
stavby je 31. prosince 2027, žádost o dotaci je podaná na ministerstvu.
Mgr. Slavík -  obě stavby budou probíhat současně?
Ing. Nekolný -  stavba v Doubravčicích se soutěžila formou „Design & Build“, tudíž bude 
výstavba zpožděna o cca 2 měsíce. Celkové náklady na obě části jsou cca 1,33 mld. Kč.
Mgr. Klinecký -  20. února máme seminář se starosty, samozřejmě vás budeme informovat o 
aktuální situaci související se stavbou svazkové školy.
Ing. Nekolný -  chtěl bych je podotknout, že již teď funguje ZS Pošembeří (lx  1. třída a lx  2.

Město Český Brod | telefon: 321 612 111 | cesbrod@cesbrod.cz | www.cesbrod.cz | ID datové schránky: jgqbsve | IČO: 00235334



Město Český Brod
Zastupitelstvo města
náměstí Husovo 70 | 282 01 | Český Brod

třída), na školní rok 2025/2026 chceme další jednu místnost v pedagogicko-psychologické 
poradně v areálu nemocnice. Dnes tam byl navezen nábytek zdarma. Do první třídy můžeme 
přijmout v současné situaci 17 dětí, pokud se podaří připravit další zmíněnou místnost, mohlo 
by jít o cca 10 dětí víc.

Ing. Kokeš -  škola v Doubravčicích bude menší než ta v Brodě?
Ing. arch. Havlíčková -  ne, bude větší.

Ing. Kokeš -  další dotaz mám k výstavbě okružní křižovatky, radní Pátek v televizi řekl, že 
bude hotovo do července 2025.
Mgr. Klinecký -  předpokládáme, že zimní přestávka skončí v březnu, přislíbili nám 
pokračování i v průběhu zimní pauzy, aby po jejím skončení bylo již prací, co nejméně.
V nejbližší době by měla začít fungovat komunikace přes areál ZZN, abychom ulevili dopravě. 
Žádné prodloužení termínu zatím schváleno nebylo a také jsme neschvalovali žádný termín 
v červenci. Nebude to o tom, že o co se stavba zdržela, o to se prodlouží. Budeme od nich chtít 
adekvátní vyhodnocení situace a zdržení, ke kterému došlo.

Mgr. Klinecký -  rád bych všechny pozval na dvě městské akce - Českobrodský Masopust, 
který se uskuteční 22. února a také na Městský ples 22. března.

V. Hájek -  již dva roky se ptám, kdy bude hlasovací zařízení najednání zastupitelstva a kdy 
budeme mít vlastní záznam, jako mají například na Kraji.
Mgr. Klinecký -  byly zde jiné priority, nemyslím si, že současný systém je katastrofa, i 
hlasovací systém na Kraji má své nedostatky. Jde také o kapacitu lidí, vím, že jde o „stálý“ 
úkol, který se bude doufám do budoucna zlepšovat.

Bc. Smejkal -  rád bych se zeptal na instalaci zrcadla u křižovatky ulic Palackého a Jiřího 
Wolkera.
Ing. Majer -  toto místo posuzoval dopravní inženýr, bohužel instalace zrcadla není možná, 
stínilo by z jiné strany.

Ing. Pospíšil -  k dotazu pana Hájka -  viděl jsem záznam zastupitelstva z Čelákovic, líbil se mi, 
tak jsem se na něj poptal. Náklad je 15-25 tis. na jedno jednání, což je v našem případě cca 100 
tis. za rok. Myslím, že tyto peníze je lepší použít na jiné potřeby města, než záznam zjednání, 
který je k dispozici na Youtube. Jiné možnosti tedy jistě jsou, ale výrazně dražší.

Pokud se do obecné rozpravy nikdo další nehlásí, obecnou rozpravu končím a poprosím 
návrhovou komisi o shrnutí dnešního jednání.
Ing. Ulík za návrhovou komisi přečetl shrnutí výsledků usnesení z dnešního jednání.

Mgr. Klinecký poděkoval zastupitelům a všem přítomným za účast a popřál hezký zbytek 
večera.

Jednání bylo ukončeno v 19:50 hod.

Mgr. Tomáš Klinecký Václav Hájek, Pavel Kvasnička
starosta města ověřovatelé zápisu
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